



CHAPITRE 44

Loi modifiant le Code du travail

[Sanctionnée le 7 juillet 1971]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement de l'Assemblée nationale du Québec, décrète ce qui suit:

S.R., c.
141, s. 20,
mod.

1. L'article 20 du Code du travail (Statuts refondus, 1964, chapitre 141), remplacé par l'article 9 du chapitre 47 des lois de 1969 et modifié par l'article 9 du chapitre 48 des lois de 1969 et par l'article 1 du chapitre 33 des lois de 1970, est de nouveau modifié en retranchant, à la fin du dernier alinéa, les mots « ; à compter du 1^{er} janvier 1972, ces associations sont soumises aux règles générales alors applicables à l'accréditation. »

Entrée en
vigueur.

2. La présente loi entre en vigueur le jour de sa sanction.

CHAPTER 44

An Act to amend the Labour Code

[Assented to 7th July 1971]

HER MAJESTY, with the advice and consent of the National Assembly of Québec, enacts as follows:

1. Section 20 of the Labour Code (Revised Statutes, 1964, chapter 141), replaced by section 9 of chapter 47 of the statutes of 1969 and amended by section 9 of chapter 48 of the statutes of 1969 and by section 1 of chapter 33 of the statutes of 1970, is again amended by striking out the words “; from the 1st of January 1972, such associations shall be subject to the general rules then applicable to certification” at the end of the last paragraph.

R.S., c.
141, s. 20,
am.

2. This act shall come into force on the day of its sanction.

Coming
into force.